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INTERPELACJA  3/VIII 

Dot :  Klubu sportowego Exact Systems Norwid.  

 

Szanowny Panie Prezydencie,  jako Radny  Miasta proszę o informację dotyczącą klubu Exact 

Systems Norwid. Jaka kwota została przeznaczona na ten klub w bieżącym roku  i poprzednich 3 

latach?  
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